
Zápis z jednání finančního výboru 
 

Číslo jednání:   03/2024 

Datum konání:  10.6.2024 

Přítomni:   Ing. Ondřej Žídek, Jiří Šebek, David Toula,                                            

                                   Mgr. Josef Beránek 

Omluveni:   Mgr. Kateřina Lodrová, prof. Ing. Pavel Jan, Ph.D., Martin Nagy  

Hosté:    Mgr. Petr Měšťan, Hana Markulinec Moravcová, Richard Stára,  

                                   Ing. Zdeněk Vavruška  

 

 

Návrh programu  

1. Zahájení 
2. Schválení programu a určení ověřovatele  
3. Projednání návrhu závěrečného účtu MČ Praha 20 za rok 2023 
4. Kontrola dosavadních RO 
5. Kontroly 2023 + plán 2024 
6. Různé a diskuse 
7. Závěr 

 
 
 
K bodu č. 1) 
Schůzi finančního výboru zahájil předseda Ing. Ondřej Žídek v 17:13 hod., kdy přivítal 

všechny zúčastněné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný.  

 
K bodu č. 2) 
Program byl schválen všemi členy a ověřovatelem byl stanoven pan David Toula. 
 
 
K bodu č. 3) 
Členům finančního výboru byly zodpovězeny všechny otázky týkající se závěrečného účtu a 
následně ho všichni přítomní členové FV doporučili ZMČ ke schválení.  
 
 
K bodu č. 4) 
Předložená rozpočtová opatření vzal FV na vědomí.  
 
 
K bodu č. 5) 
Kontrolní skupina FV předložila prezentaci provedené kontroly předpokládaných výnosů a 
nákladů na novou sportovní halu – tělocvičnu. 
 
 
K bodu č. 6) 
Členové FV diskutovali o pokračující výstavbě nové sportovní haly, analýze nákladů a 
výnosů, o DPH v souvislosti s pronájmy, o možnostech jejího využití – pronájmu školám, 
spolkům i komerčním subjektům a dalších tématech souvisejících s provozem haly. 
 



K bodu č. 7) 
Na závěr předseda výboru pan Žídek poděkoval všem za účast a schůzi v 18:18 hod ukončil.  
 

 

Zapsala: Kateřina Nováková – tajemnice FV 

 

Ověřil: David Toula – člen FV 

 

 

 

Ing. Ondřej Žídek 

    předseda FV 

 


